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SLOVENSKO: „Excelentný“ výkon, jej „excelencie“ Zuzany Čaputovej pre „blaho“ SR a jej
občanov!

Za posledné dni Zuzana Čaputová podáva „excelentný“ výkon! Robí „všetko“ preto, aby naše deti bez
obmedzení nastúpili bezodkladne do škôl a mohli sa konečne vzdelávať a zvykať si na riadny život –
na povinnosti každodenné!!!

A začala z toho „pravého“ konca resp. začiatku! Najskôr sa potrebovala odreagovať od súčasnej
slovenskej reality a tak sa na svojom FB profile pochválila, že 29. novembra 2020 (nedeľa) si zašla do
divadla Astorka Korzo, kde pre „širokú“ slovenskú verejnosť a „šťastný“ pospolitý slovenský ľud
uviedli hru „Letmý sneh“. (kiežby vláda Igora Matoviča a pozícia Zuzany Čaputovej, boli pre občanov
SR takým symbolickým „Letmým snehom“!)

Nič proti kultúrnemu vyžitiu sa Zuzany Čaputovej, veru aj to treba, ale nie v dobe, keď sa štát
nachádza v totálnom rozvrate a naše deti sú uväznené doma a do škôl ich Igor Matovič chce pustiť,
len pod podmienkou, že budú všetky pretestované, už nie kloktadlom, ale špilkou hlboko do nosa a
zároveň aj ich rodičia! A toto Zuzanu Čaputovú netrápi! K tejto Matovičovej idiotine len jeden
absurdný príklad.

Dajme tomu, že v rodine majú dve deti. Jedno dnes bez problémov chodí do tretieho ročníka ZŠ, bez
testovania AG testami a teda nevieme či je alebo nie je pozitívne na C-19, ba ani nevieme, či niekto
doma nie je pozitívny na C-19, ale to Igorovi nevadí! Druhé dieťa je piatak a teda, ak chce rodič, aby
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aj toto dieťa nastúpilo do školy na riadnu školskú dochádzku, Ústavou SR garantovanú (!!!), tak sa
musí toto druhé dieťa nechať pretestovať AG testami a minimálne aj jeden z rodičov. Keďže vieme, že
AG testy sú neuveriteľné „presné“, môže sa celkom kľudne stať, že pri tomto losovaní na
pozitivitu/negativitu môže byť, buď to druhé dieťa označené za pozitívne alebo rodič a potom podľa
prísnych epidemiologických nariadení sa stane to, že aj to prvé dieťa, ktoré doteraz mohlo chodiť do
školy, bude musieť minimálne desať dní preventívne ostať doma a samozrejme, že doma ostávajú aj –
druhé dieťa a obidvaja rodičia! (a čo kolegovia v práci týchto pozitívnych rodičov – a špirála sa točí
veselo ďalej a preto je potrebných ďalších 16 miliónov „kvalitných“ AG testov!)

Takže takto chce Igor Matovič skrze naše nevinné deti stiahnuť čo najviac občanov z obehu a Zuzana
Čaputová sa vyberie na divadelné predstavenie! Neviem, akú kapacitu má hľadisko tohto divadla, ale
podľa terajších prísnych epidemiologických opatrení sa tam na teraz asi veľa divákov nezmestí a teda
bolo by zaujímavé, aby bol zverejnený počet prítomných divákov v hľadisku v čase, keď tam bola
Zuzana Čaputová. Totiž, ak zoberieme do úvahy, že Zuzana Čaputová tam nebola sama, ale
minimálne niekto z jej prezidentského protokolu a samozrejme aj povinná ochranka, tak je celkom
pravdepodobné, že epidemiologická kapacita hľadiska tohto divadla bola „zaplnená“ a „naplnená“
samotnou Zuzanou Čaputovou a jej sprievodom. Bolo by taktiež zaujímavé, koľko prezidentská
kancelária vynaložila na toto kultúrne vyžitie sa Zuzany Čaputovej finančných prostriedkov. To by asi
tiež nemal byť problém pre „našich“ „investigatívnych“ novinárov a takto zistiť, či sa to divadlu
Astorka Korzo po finančnej stránke oplatilo lebo je potrebné si uvedomiť jednu podstatnú vec. Tou
podstatnou vecou je to, že toto isté divadlo muselo zrušiť ďalšie predstavenie naplánované na 1.
decembra 2020, bez udania dôvodu (pravdepodobne nízky záujem), keď mali uviesť hru „Pohľad z
mosta“. O túto hru Zuzana Čaputová neprejavila záujem? Lebo ak áno, tak by sa plánované
predstavenie tejto hry, na 1.decembra 2020, pravdepodobne nebolo muselo zrušiť! ((14) Zuzana
Čaputová – Posts | Facebook)

A keď sa Zuzana Čaputová takto kultúrne vyžila a vyčistila si hlavu od domácich slovenských
„banálnych“  starostí pustila sa z vervou do riešenia problémov Európy! Informuje o tom na svojom
FB profile ((14) Zuzana Čaputová | Facebook).

Dňa 30.11.2020 sa telemostom spája s veľmi „významnou“ osobou EÚ – podpredsedníčkou Európskej
komisie pre hodnoty a transparentnosť – Věrou Jourovou. A tá absurdita, keď Zuzana Čaputová (a
ešte akási jedna pani sediaca dištančne, vedľa nej) sedí pred TV obrazovkou a má na tvári rúško a
tak isto aj Věra Jourová na TV obrazovke má rúško, jednoducho nepotrebuje komentár ! To už aj cez
TV obrazovku sa v EÚ šíri C-19!? Načo toto psychologické divadlo?  Ale zameriam sa na obsah tohto
veľmi „dôležitého“, video rozhovoru Zuzany Čaputovej. Zuzana Čaputová jednoznačne zavrhla našich
najbližších spojencov v EÚ a pritom na to nie je najmenší dôvod. Zuzana Čaputová si neuvedomuje,
že „staré“ členské štáty EÚ na čele s Nemeckom, Francúzskom a za plnej podpory USA
administratívy skrze Georga Sorosa, sa snažia tieto naše bývalé štáty východného bloku rozhádať a
takto nás v rámci EÚ oslabiť?

Alebo si to Zuzana Čaputová uvedomuje a robí to vedome a zámerne?! Zuzana Čaputová si
neuvedomuje, že tieto „staré“ členské štáty EÚ sa na nás stále (a vždy budú, ak im to dovolíme!)
pozerajú z riadnej výšky, ako na ten východoeurópsky podradný plebs?! Zuzana Čaputová sa mala
jednoznačne postaviť na stranu Maďarska a Poľska a Věru Jourovú vyzvať, aby tak učinila aj ČR!

Nie, Zuzana Čaputová na svojom FB statuse uvádza tieto absurdity – „…Spoločenstvo krajín (Zuzana
Čaputová, zvyknite si, že nie krajín, ale štátov!!!)

V4, ktorého sme spolu s Českom, Poľskom a Maďarskom členmi, je spoločenstvom štyroch
suverénnych štátov. Naše postoje koordinujeme v oblastiach, kde máme zhodu. Tam kde zhodu
nenájdeme, vystupujeme samostatne, ako je to aj v tomto prípade…“ Pýtam sa, naozaj Zuzana



Čaputová? Kto a kedy hľadal s Poľskom a Maďarskom zhodu na tom, aký máme spoločný názor na
diktát s centrály EÚ a Sorosa v pozadí, na princípy právneho štátu?!

Prečo sa Zuzana Čaputová nespojila telemostom so svojimi partnermi z Maďarska – prezidentom
Jánošom Áderom a poľským prezidentom Andrzejom Dudom a aj s prezidentom ČR Milošom
Zemanom? Prečo s nimi najskôr nekomunikovala túto závažnú tému nátlaku zo strany EÚ na
suverénne štáty v rámci EÚ, ako to Zuzana Čaputová vo svojom statuse uvádza, že sa jedná o dohodu
medzi suverénnymi štátmi v rámci EÚ? A prečo na takéto rokovania medzi V4 nevyzvala aj na úrovni
europoslancov za všetky štáty V4 v EÚ parlamente, poslancov za K-ĽSNS nevynímajúc!

A prečo Zuzana Čaputová z pozície najvyššieho ústavného činiteľa SR nevyzvala Igora Matoviča, ako
predsedu vlády SR, aby sa tiež spojil so svojimi partnermi v rámci V4 – Andrej Babiš-ČR, Viktor
Orbán-MR, Mateusz Morawiecki-PR?! Uvedomuje si Zuzana Čaputová, že týmto postojom, voči našim
najbližším štátom v rámci EÚ, ich prakticky politicky nakopala „do zadku“?! A rovnako sa niekomu
inému votrela hlboko do priazne?! PREČO???Najviac ma „pobavila“ (pobúrila!) poznámka Zuzany
Čaputovej v rámci jej FB statusu k video stretnutiu s Věrou Jourovou, keď napísala tieto nehorázne
absurdné slová – „…Nezávislosť súdnictva, pluralita médií, boj s korupciou, či funkčný systém bŕzd a
protiváh v usporiadaní politickej moci sú princípy, na ktorých Európske spoločenstvo stojí…“

Nuž toľko pokrytectva na jednom mieste, tak to si vyžaduje značnú dávku farizejstva! Pýtam sa
Zuzany Čaputovej, o akej pluralite médií v podmienkach dnešnej SR, hovorí?! Chce tvrdiť, že u nás
máme nejakú pluralitu médií? Naozaj? Takže RTVS, TV Markíza, TV JOJ, TA3, SME, Denník N,
Aktuality.sk – predstavujú tu našu slovenskú pluralitu médií?! Veď je absolútne jedno, ktoré z týchto
médií si občan SR pozrie, vypočuje alebo prečíta, všetky majú jednotný názor, v ničom sa nelíšia a
iný názor iných, naozaj demokratických médií (väčšinou internetových) sa nepripúšťa, zosmiešňuje
sa a označuje sa za konšpiračný/é!!!

Gratulujem Zuzana Čaputová, naozaj s tou pluralitou médií ste to naozaj „trafili“! Ďakujem za takúto
mediálnu „demokraciu“, ktorá sa nedá inak nazvať, ako PROPAGANDA!!!

Nuž na záver mi dovoľte, aby som Zuzanu Čaputovú „pochválil“ lebo takýto originál Sorosov politický
Čardáš, by nezatancoval ani sám, dnes deväťdesiat (90) ročný George Soros, keď bol v najlepších
rokoch!!!
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